

## بحث عن جزيرة فرسان باللغة الإنجليزية

الجزيرة التي تعتبر من أهم وأشهر الوجهات السياحية لدى كافة السياح pdf بحث عن جزيرة فرسان باللغة الإنجليزية مع الترجمة القادمين إلى المملكة العربية السعودية وللمواطنين والمقيمين فيها حيث تمتاز جزر فرسان بمناخها الصيفي الحار وطبيعتها الخلابة.

## مقدمة بحث عن جزيرة فرسان باللغة الإنجليزية

Farasan Island is one of the oldest inhabited islands in the world and is considered one of the most important and famous tourist and entertainment destinations for tourists coming to the Kingdom of Saudi Arabia. It is located in the Jazan region and is considered the largest of the islands in terms of area. Its land area is estimated at about 380 square kilometers. The island is characterized by a hot summer climate, in addition to its enjoyment of nature. Picturesque, archaeological, cultural and religious attractions

جزيرة فرسان هي من أقدم الجزر المأهولة بالسكان في العالم وتعتبر من أهم وأشهر الوجهات السياحية والترفيهية للسياح القادمين إلى المملكة العربية السعودية وهي تقع في منطقة جازان وتعتبر أكبر الجزر من حيث المساحة، حيث تقدر مساحة أراضيها بحوالي 380 كيلومترًا مربعًا وتتميز الجزيرة بالمناخ الصيفي الحار بالإضافة لتمتعها بالطبيعة الخلابة والمعالم الأثرية والثقافية والدينية.

## بحث عن جزيرة فرسان باللغة الإنجليزية

Farasan Island is located in the southwestern part of the Kingdom of Saudi Arabia, opposite the coast of the Red Sea. The most important information about Farasan Island and its most important advantages and disadvantages can be learned through the following:

تقع جزيرة فرسان في القسم الجنوبي الغربي من المملكة العربية السعودية مقابلة لسواحل البحر الأحمر ويمكن التعرف على أهم المعلومات حول جزيرة فرسان وأهم مميزاتها وسلبياتها من خلال ما يلي:

ابن تقع جزيرة فرسان

The Farasan Islands are located in the southern Red Sea, off the coast of Saudi Arabia on the western side, near the Jazan region, at a longitude of 41.9833 degrees east of Greenwich Line, and a latitude of 16.7058 degrees north of the equator, and it is about 50 kilometers away from the Jazan region.

تقع جزر فرسان في جنوب البحر الأحمر قبالة السواحل السعودية من الجهة الغربية بالقرب من منطقة جازان على خط طول 41.9833 درجة شرق خط غرينتش، ودائرة عرض 16.7058 درجة شمال خط الاستواء وهي تبعد عن منطقة جازان مسافة تقدر بحوالي الـ 50 كيلومتراً

مناخ جزيرة فرسان

The general climate on Farasan Island is a hot summer climate that lasts from April to October, while it enjoys a moderate climate in the period extending between November and March. The average temperature during the year reaches about 30 degrees Celsius annually. Humidity rates in the air range between 65% and 78%. In the hot months.

إن المناخ العام في جزيرة فرسان هو مناخ صيفي حار يطول من شهر أبريل وحتى شهر أكتوبر بينما تتمتع بمناخها المعتدل في الفترة الممتدة بين نوفمبر ومارس ويصل معدل درجات الحرارة خلال السنة إلى حوالي الـ 30 درجة مئوية سنوياً وتتراوح معدلات الرطوبة في الجو بين 65% و78% في الأشهر الحارة

## عدد جزر جزيرة فرسان

The number of islands on Farasan Island is about 80, and together they form what is called the maritime archipelago. Among these islands there are 3 large and inhabited islands. They are considered a tourist destination for all tourists from all countries of the world. It is reported that the entire land area of Farasan Island is estimated at about 380. One square kilometer, with a width of approximately 30 kilometers and a length of approximately 66 kilometers.

يبلغ عدد جزر جزيرة فرسان حوالي الـ 80 جزيرة، ويشكلون معاً ما يسمى بالأرخبيل البحري، ومن بين هذه الجزر يوجد 3 جزر كبيرة ومأهولة بالسكان، وهي تعتبر المقصد السياحي لجميع السياح من كافة دول العالم، ويذكر أن مساحة أراضي جزيرة فرسان كاملة تقدر بحوالي الـ 380 كيلو متر مربع بعرض يقدر بحوالي الـ 30 كيلو متر وطول بحوالي الـ 66 كيلو متر.

## كم تبعد جزيرة فرسان عن جازان

The distance between Farasan Island and the coast of the Jazan region is only about 76 kilometers, and it takes approximately two and a half hours by ferry to reach it. The General Authority for Transport in the Kingdom of Saudi Arabia has provided many trips daily to Farasan at times and dates suitable for everyone.

تقدر المسافة بين جزيرة فرسان وسواحل منطقة جازان بحوالي الـ 76 كيلومتراً فقط ويحتاج الوصول إليها ما يقارب الساعتين والنصف في العبارة المائية وقد عمدت الهيئة العامة للنقل في المملكة العربية السعودية على توفير العديد من الرحلات يومياً إلى فرسان وذلك في أوقات ومواعيد مناسبة للجميع.

## أفضل موعد لزيارة جزيرة فرسان

Farasan Island is characterized by its hot summer climate, and the best time to visit the island is during the time period extending between the months of April and October of each year, when the sea water is calm and clear, suitable for swimming and diving, in addition to being the appropriate time to undertake camping trips and visit the archaeological monuments in the region.

تتميز جزيرة فرسان بمناخها الصيفي الحار ويعتبر أفضل موعد لزيارة الجزيرة هو خلال الفترة الزمنية الممتدة بين شهري أبريل وأكتوبر من كل عام حيث تكون مياه البحر هادئة وصافية مناسبة للسباحة والغوص بالإضافة لكونه الوقت المناسب للقيام برحلات التخيم وزيارة المعالم الأثرية في المنطقة.

## مميزات جزيرة فرسان

Farasan Island is considered one of the most important tourist attractions in the Kingdom of Saudi Arabia, specifically in the Jazan region. It is distinguished by its white beaches, pure waters, and archaeological and tourist attractions. Farasan Island includes many of the most important tourist resorts in the Kingdom, in addition to being of a picturesque nature, where the green surfaces embrace the clear blue waters of the sea.

تعتبر جزيرة فرسان من أهم المعالم السياحية في المملكة العربية السعودية وتحديداً في منطقة جازان، وهي تتميز بشواطئها البيضاء ومياهها النقية ومعالمها الأثرية والسياحية حيث تضم جزيرة فرسان العديد من أهم المنتجعات السياحية في المملكة بالإضافة لكونها ذات طبيعة خلابة حيث تعانق المسطحات الخضراء مياه البحر الزرقاء الصافية.

Farasan Island is one of the most prominent tourist attractions in the Kingdom of Saudi Arabia, and it is not reported that there have been any complaints about the negatives of this place, but some tourists said that the roads in some areas of the island are not good, and may prevent them from reaching all the places of the island, as there is a lot of Persian deer hunting there. Which is considered an animal wealth because it is an endangered animal.

إن جزيرة فرسان هي من أبرز المعالم السياحية في المملكة العربية السعودية ولا يذكر أن أتت أي شكاوى حول سلبيات هذا المكان، ولكن قال بعض السائحين بأن الطرق في بعض مناطق الجزيرة ليست جيدة، وقد تمنعهم من الوصول إلى كافة أماكن الجزيرة كما يكثر فيها صيد الغزال الفارسي الذي يعد ثروة حيوانية لكونه حيوان مهدد بالانقراض.

## خاتمة بحث عن جزيرة فرسان

The vast majority of tourists coming to the Kingdom of Saudi Arabia visit Farasan Island because it has a picturesque nature and a wonderful coastal summer climate, in addition to its many archaeological monuments, which are distributed throughout the various regions of the island.

إن النسبة العظمى من السياح الوافدين إلى المملكة العربية السعودية يقومون بزيارة جزيرة فرسان وذلك لكونها ذات طبيعة خلابة ومناخ صيفي ساحلي رائع بالإضافة لكثرة معالمها الأثرية والتي تتوزع على مختلف مناطق الجزيرة